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IJBURG - ‘We zijn blij met die 42 
parkeerplaatsen, maar parkeer-
plaatsen waren niet onze hoogste 
prioriteit. Dat is een tweede veld 
met verlichting en een eigen club-
huis. Met twee velden en een ei-
gen clubhuis hebben we eindelijk 
bestaansrecht. Een tweede veld 
is voor de vele jeugdleden nodig 
om sowieso te kunnen hockeyen 
en een clubhuis is nodig om een 
clubgevoel te kunnen ontwikke-
len, want dat is nu onmogelijk. 
Het is voor veel hockeyers niet 
aantrekkelijk om te hockeyen 
als je daarna niet iets kunt drin-
ken in een gezellig clubhuis bij  
 de velden.”

Dit zegt Mundi van Embden, 
voorzitter van hockeyclub AHC 
IJburg. Vorige week nam Stads-
deel Oost na lang wikken en we-
gen een besluit over de plaats van 
het parkeerterrein en het aantal 
parkeerplekken. De parkeerplaats 
komt in het Diemerpark, vlak bij 
de sportvelden. Tot zover werd 
het raadsvoorstel gevolgd. Maar 
anders dan werd voorgesteld zijn 
er twee opties voor de aanrijroute 
(via de Oeverzeggestaat en over de 
Diemerzeedijk, beide komen in het 
bestemmingsplan) en er komen 
geen 62 plekken, maar slechts 42. 
Bovendien is het besluit halfbak-
ken, want als alle betrokkenen in 
onderling overleg een nieuwe crea-
tieve oplossing bedenken voor het 
parkeervraagstuk, dan kan het al-
lemaal weer anders worden.
Voorzitter Fred Coesel van voetbal-
club AFC IJburg, dat zich heeft ont-
wikkeld tot de vierde vereniging 
van Amsterdam wat betreft het 
aantal jeugdleden, heeft laten we-
ten blij te zijn dat er weer een stap 
is gezet omdat er nu waarschijnlijk 
geen vertraging komt met de bouw 

van het clubhuis en de aanleg van 
verlichting en het derde veld.

Besognes
Mundi van Embden is ook blij dat 
er weer een stap is gezet, maar de 
hockeyclub (inmiddels goed voor 
meer dan achthonderd leden) 
heeft daarnaast andere besognes. 
“Zolang parkeren valt binnen het 
parkeerbeleid van de gemeente, 
gasten hun auto kunnen parkeren 
op een voor hun aanvaardbare af-
stand en de buurt er geen last van 

heeft, vinden wij die parkeerplaats 
prima. Wel jammer dat het al-
lemaal zo lang duurt, wij hadden 
ons voorstel voor parkeerplekken 
al in 2010 ingediend.”

Clubhuis
Het tweede veld met verlichting 
gaat er nu, naar het zich laat aan-
zien, komen. Het liefst wil de hoc-
keyclub een permanent duurzaam 
gebouwd clubhuis, maar door de 
opgelopen vertraging van de aan-
leg van het 3e veld, door de koppe-
ling met parkeerplekken, zit dat er 
niet in. Daarom wordt nu aange-
stuurd op een voorlopig clubhuis. 
Van Embden: “Een tijdelijk club-
huis kost rond 100.000 euro en dat 
is zonde van het geld. Wij wilden 
dat geld liever steken in een duur-
zaam permanent clubhuis dat 
goed past in het Diemerpark, maar 
elke euro die we kwijt zijn aan een 
tijdelijk clubhuis kan niet in ons 
definitieve clubhuis worden gesto-
ken. Ik vraag me af hoe duurzaam 
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wensen dan parkeerplaats

De hockeyers smachten naar een clubhuis. Foto: Hans Peijs

‘Clubhuis is hard nodig voor het Clubgevoel’

Een mooi

en veilig

fietspad

van IJburg

naar Oost

IJBURG - Een mooiere en veili-
gere fietsroute tussen IJburg 
en Amsterdam-Oost. Dat is 
wat Sandra Hueber via FIETS 
je BLIJ voor elkaar wil krijgen. 
Hueber wil onder andere de 
elektriciteitshuisjes in het Die-
merpark laten beschilderen 
door kunstenaars. 

Bedoeling is dat de kunstwerken 
oplichten of licht geven, vanwe-
ge de veiligheid. Om de handen 
hiervoor op elkaar te krijgen 
en geld in te zamelen voor haar 
ideeën is ze actief op de zoge-
noemde crowdfundingsite ‘Voor 
je buurt’.
Volgens Hueber voelt de route 
vanaf IJburg naar Amsterdam-
Oost op een aantal plekken on-
veilig en dat kan anders. “Samen 
met kunstenaars heb ik ver-
schillende vrolijke en kleurrijke 
kunstobjecten en beschilderin-
gen bedacht voor de route tus-
sen het Diemerpark en de Mo-
lukkenstraat. De route voelt nu 
op sommige plekken onveilig. 
Een groot deel is een langgerekt 
stuk, rechttoe rechtaan, zonder 
veel afleiding. Maar daar gaat 
verandering in komen.”
Het eerste elektriciteitshuisje 
dat van grijs overgaat op een 
kunstwerk is het huisje aan de 
voet van de Nesciobrug. “Dat 
wordt beschilderd alsof het 
is ingepakt met cadeaupapier 
van fietsjes. De fietsjes zijn re-
flecterend en lichten op in het  
donker.”

Enthousiast
Stadsdeelwethouder Jeroen van 
Spijk is enthousiast over het 
idee. “Zelf zijn we ook bezig met 
een plan om de route van IJburg 
voor fietsers veiliger te maken. 
Dat kan door extra verlichting op 
de route of door in sommige stra-
ten het fietsverkeer voorrang te 
geven boven het autoverkeer. Dit 
initiatief van bewoners past he-
lemaal in het plaatje en verdient 
alle steun!” Doneren kan via de 
website voorjebuurt.nl. 

   

Nationale

Sportweek

IJBURG - Tijdens de Nationale 
Sportweek, die van zaterdag 20 
t/m zaterdag 27 april wordt ge-
houden, zijn er twee activitei-
ten op IJburg.

Dinsdag 23 april is er tussen 
15.30 en 17.30 uur een sportac-
tiviteit voor meiden tussen 9 en 
14 jaar. Een dag later is tussen 
9.00 en 11.00 uur het onderdeel 
‘Vrouwen Actief’ voor vrouwen 
van IJburg. Beide activiteiten 
vinden plaats in de sporthal aan 
het Ed Pelsterpak 9. De Nationa-
le Sportweek heeft tot doel men-
sen in aanraking te laten komen 
met sportieve activiteiten. Ook 
elders in de stad wordt er nog 
van alles georganiseerd.

‘Een tijdelijk clubhuis 
kost een ton en dat is 
eigenlijk zondegeld.’

Tweede bibliotheek

zit in de pijplijn

IJBURG - Jarenlang heb je er geen 
en volgend jaar heb je er twee. Na 
de opening van de Flexbieb afge-
lopen week heeft ook de Openba-
re Bibliotheek Amsterdam (OBA) 
bekendgemaakt in 2014 een bi-
bliotheek op IJburg te willen  
openen.

Het gaat om de verhuizing van een 
portocabin van het Paradijsplein 
in Oostpoort. De locatie is nog 

niet bekend. Het stadsdeel is lang 
bezig geweest een bibliotheek op 
IJburg te krijgen, maar dat lukte 
niet. Om die reden is onlangs de 
Flexbieb geopend (zie pagina 7).  
Maar nu zit er opeens schot in. 
Stadsdeelwethouder Jeroen van 
Spijk is blij: “Normaal gesproken 
gebeurt dat pas bij 50.000 inwo-
ners. Maar de IJburgers hebben 
laten zien dat een bibliotheek op 
IJburg leeft.”

Volgend jaar kun je op IJburg kiezen uit meerder bibliotheken.

dat clubgebouw nog kan zijn. Toch 
gaan we aan het tijdelijke clubhuis 
beginnen, want de huur van het 
huidige noodgebouw stopt deze zo-
mer en de leden willen na 3 jaar 
wel eens een eigen clubhuis bij het 
veld.”

Bouwaanvraag
De bouwaanvraag is overigens 
nog niet de deur uit. “We kij-

ken nog naar goedkopere oplos-
singen, vandaar. Maar we gaan 
niet te lang wachten. Het liefst 
willen we aan het begin van het  
nieuwe seizoen het clubhuis be-
trekken, maar dat zal wellicht iets 
later worden. Wanneer onze de-
finitieve accommodatie klaar is? 
Dat wordt op z’n vroegst de zomer 
van 2015, maar dan moet er niets 
tegen zitten.”


